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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:1040 Användning av ny teknik 

Nya tekniker utvecklas ständigt och kan även användas för saker som de inte är 
avsedda för. Sedan tidigare finns beredskap för användning av grön laser, som 
kan användas för att påverka till exempel en polis ögon genom bländning, 
vilket även kan leda till mindre brännskador i ögonen.

Under senare år har nya lasertekniker utvecklats som har en skarpare (och 
farligare) räckvidd. Vid fel användning kan det ge betydligt värre skador än den 
gröna lasern i ögonen.

Dessa skarpare lasrar finns till försäljning i dag, och det krävs ingen större 
kontroll för att införskaffa en sådan. Denna laser kan i sin tur skapa betydligt 
större skador vid exempelvis större folksamlingar.

Detta är en form av laser som används av yrkespersoner och som behövs, men 
de behöver även omgärdas av både licenser och kontroll över vem som har 
möjlighet att köpa in dem.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Hur säkerställer ministern och regeringen att ny teknik som kan användas 
felaktigt mot till exempel folksamlingar uppmärksammas så att rättsvårdande 
myndigheter får tillgång till rätt skyddsutrustning?

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-08
Besvaras senast
2024-08-22
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


